

卫理公会以萨迦守望者 30/6-06/07/2022

七月第一个星期的祷告事项

1.世界

【a】俄罗斯和乌克兰的战争引发了食物短缺问题。全球有超过 2.76 亿人正经历粮食短缺不稳定的问题，非洲索马利亚有 90%的小麦从俄罗斯和乌克兰进口，许多依赖乌克兰出口的非洲国家都受到了战争的影响，引发饥荒危机。求主怜悯饥饿的人，使他们在绝境中有活路，赐下足够的饮食，使他们经历神拯救的大能。

<https://ct.org.tw/html/news/3-3.php?cat=11&article=1391107>

【b】斯里兰卡的经济面临巨大危机。国家因为巨大的债务无法向国外购买石油，在缺乏燃料和能源的情况下学校停课，每日规定停电 3 小时。经济和生活面对巨大挑战。求主怜悯和介入，若情况再恶化，暴力事件将增加。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2022/06/28/495511>

2.国家

【a】大马确诊持续攀升，虽然疫情已经习以为常但是患病后的后遗症仍然会影响人的生活和健康。祷告国民看重疫情的严重性，自主遵守措施，过规律生活，但也不过度担心。

<https://news.seehua.com/?p=848956>

【b】大马油棕近期价格暴跌这是过去 13 年来的最大单月跌幅。大量的加工厂受到影响，尤其是从小农户的独立加工厂。停工可能从一天到一周不等。这种情况在过去 35 年中从未发生过。求主怜悯国家的经济状况，愿领导有智慧面对各种经济状况。

<https://news.seehua.com/?p=848807>

3 教会

【a】求主赐给信徒禁食祷告的感动和看见。使教会在一起禁食祷告的过程中经历神的带领和大能。利用进食的时间来祷告交托，也利用省下来的钱帮助有需要的人。

【b】祷告我们国家的教会领袖彼此相爱、合一和谦卑地工作，在祷告和关怀中互相支持，尽管有宗派差异。祷告愿意悔改和回归起初的爱。

4.家庭

【a】祷告我们被上帝使用，爱圣经、常常祷告，对圣洁生活和失丧的人心存激情；有深度、实践和学习圣经，谦卑，不贪恋钱财；只渴慕天上的能力。

【b】祷告上帝的大能保护孩子们。祷告他们在信心和智慧上都能茁壮成长。以路加福音 2:52 为他们祷告，“耶稣的智慧和身量，并上帝和人喜爱祂的心，都一齐增长。”

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 30/6-06/07/2022

Prayer items 1st week of July

1. World

[a] The war in Russia and Ukraine has caused food shortages. More than 276 million people around the world are experiencing food shortages and instability. Somalia in Africa imports 90% of their wheat from Russia and Ukraine. Many African countries that rely on Ukraine's exports have been affected by the war. May the Lord have mercy on the hungry, so that they may have a way of life in desperation, and give them enough food, so they may experience the power of God's salvation.

<https://ct.org.tw/html/news/3-3.php?cat=11&article=1391107>

[b] Sri Lanka's economy is facing a huge crisis. The country is unable to buy oil from other countries because of its huge debt. Schools are closed due to lack of fuel and energy, and electricity is cut off for 3 hours a day. The economy and life are facing challenges. Pray for Lord mercy and intervention, if the situation worsens, the violence will increase.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2022/06/28/495511>

2. Country

[a] The number of confirmed cases in Malaysia continues to rise. Although the epidemic has become accustomed to it, the sequelae of the disease will still affect people's lives and health. Pray that the people will value the severity of the epidemic, follow the SOP, and live a regular life, but not be overly worried.

<https://news.seehua.com/?p=848956>

[b] The recent price of Malaysian oil palm has had a big decrease. This is the biggest one-month drop in the past 13 years. A large number of factories are affected, especially independent small farmers. Factory shutdown can range from a day to a week. This has never happened in the past 35 years. May the Lord have mercy on the economic situation of the country, and may the leaders have the wisdom to face various economic situations.

<https://news.seehua.com/?p=848807>

3. Church

[a] Ask Lord to give believers the inspiration and insight of fasting prayer. Let the church experience God's guidance and power in the process of fasting and praying together. Use the meal time to pray and commit, and use the money you save to help those in need.

[b] Pray for our national church leaders to love one another, working in unity and humility, upholding one another in prayer and care despite denominational differences. Pray for repentance and a return to First Love.

4. Family

[a] Pray that we will be used by God. loves the scriptures, constant in prayer, a passion for holiness and the lost; humble; free from the love of money; hungering for power from on high.

[b] Pray for divine protection over the children. Pray that they will grow strong in faith and wisdom, Praying Luke2:52 "and Jesus increased in Wisdom and Stature and in favour with God and man."

Isakhar Pengawal Methodist 30/6-06/07/2022

Doa minggu pertama Julai

1. Dunia

【a】 Peperangan di Rusia dan Ukraine telah menyebabkan kekurangan makanan. Lebih daripada 276 juta orang di seluruh dunia mengalami kekurangan makanan. Somalia di Afrika import 90% gandum dari Rusia dan Ukraine. Banyak negara Afrika yang bergantung kepada eksport Ukraine telah terjejas oleh peperangan. Semoga Tuhan mengasihani mereka, supaya mereka dapat mengatasi situasi kekurangan makanan ini, dan memberi mereka makanan yang cukup supaya mereka mengalami kuasa keselamatan Tuhan.

<https://ct.org.tw/html/news/3-3.php?cat=11&article=1391107>

【b】 Ekonomi Sri Lanka sedang menghadapi krisis yang besar. Negara tidak mampu membeli minyak dari luar negara kerana hutang yang besar. Sekolah ditutup kerana kekurangan bahan api dan tenaga, serta bekalan elektrik terputus selama 3 jam sehari. Ekonomi dan kehidupan menghadapi cabaran yang amat besar. Berdoa belas kasih dari Tuhan dan campur tangan, jika keadaan bertambah buruk, keganasan akan meningkat.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2022/06/28/495511>

2. Negara

【a】 Bilangan kes Covid di Malaysia terus meningkat. Walaupun wabak telah menjadi kebiasaan, tetapi sekuela penyakit masih akan menjejaskan kehidupan dan kesihatan orang. Berdoa agar warga negara menghadapi wabak dengan serius, mengikut SOP dengan serius dan mementingkan kesihatan, tetapi jangan terlalu risau juga.

<https://news.seehua.com/?p=848956>

【b】 Kejatuhan harga kelapa sawit Malaysia baru-baru ini adalah penurunan terbesar sebulan dalam tempoh 13 tahun yang lalu. Banyak kilang terjejas, terutamanya kilang bagi petani kecil. Banyak Kilang terpaksa tutup antara sehari hingga seminggu. Ini tidak pernah berlaku dalam tempoh 35 tahun yang lalu. Semoga Tuhan merahmati keadaan ekonomi negara, dan semoga para pemimpin mempunyai kebijaksanaan untuk menghadapi pelbagai situasi ekonomi.

<https://news.seehua.com/?p=848807>

3. Gereja

【a】 Minta Tuhan memberi gereja pantangan dan mementingkan Doa puasa. Biarkan gereja mengalami kepimpinan dan kuasa Tuhan dalam proses puasa dan berdoa. Gunakan masa makan untuk berdoa, dan gunakan wang yang simpan untuk membantu mereka yang memerlukan.

【b】 Berdoalah untuk para pemimpin gereja nasional kita untuk saling mengasihi, bekerja dalam kesatuan

dan kerendahan hati, saling mendukung dalam doa dan kepedulian walaupun terdapat perbedaan denominasi. Berdoa untuk bertaubat dan Kembali kepada Kasih yang Pertama.

4. Keluarga

【a】 Doa Untuk dipakai oleh Allah menjadi seorang yang sentiasa berdoa; pelajar Alkitab secara mendalam; rendah hati dan bebas daripada hal-ehwal duniawi; dengan kerinduan hati untuk

menjangkau jiwa-jiwa yang sesat; dengan kuasa dari Allah

【b】 Doakan perlindungan ilahi atas kanak-kanak.

Doakan agar mereka akan bertumbuh dengan

matang dalam iman dan kebijaksanaan, seperti di dalam Lukas 2:52, "Yesus semakin membesar dan bijaksana. Dia diredai Allah dan manusia."